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Високи представник у БиХ Кристијан Шмит изјавио је да цени константну подршку
председника Србије Александра Вучића, с којим се данас састао у Београду,
суверенитету и територијалном интегритету Босне и Херцеговине.

  

  

"Ценим константну подршку суверенитету и територијалном интегритету БиХ
председника Вучића", написао је Шмит на друштвеној мрежи Икс после састанка уз
оцену да је то био "добар и отворен разговор".

  

Добар и отворен разговор са предсједником Вучићем. Разговарали смо о свим
актуелним темама у БиХ, са акцентом на РС. Цијеним константну подршку суверенитету
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и територијалном интегритету БиХ предсједника Вучића, казао је високи представник
Кристијан Шмит. pic.twitter.com/b8MwAoZfwB

— OHR BiH (@OHR_BiH) April 4, 2024    

"Разговарали смо о свим актуелним темама у БиХ, са акцентом на Републику Српску",
навео је Шмит.

  

Председник Србије Александар Вучић написао је на Инстаграму да је са Шмитом
разговарао "о актуелним дешавањима, евроинтеграционим и развојним процесима у
региону".

  
View this post on Instagram

A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)

   

"Нагласио сам да се Србија снажно залаже за добросуседске односе, сарадњу и
стабилност, као и поштовање међународног јавног права, који су неопходни предуслов
за сваки даљи економски и друштвени напредак", изјавио је Вучић.

  

Високи представник у БиХ Кристијан Шмит је пред састанак са Вучићем у Београду
навео да је он гарант Дејтонског споразума, БиХ и њених ентитета, као и дистрикта
Брчко.

  

"Оно што желим уклонити са стола је страх било кога да ће Република Српска као
ентитет нестати.. Било ко ко жели да укине Републику Српску, мора да се суочи са
мном", казао је Шмит у емисији "Пресинг" регионалне Н1 телевизије.

  

Говорећи о Резолуцији о геноциду у Сребреници, која се припрема у Генералној
скупштини УН-а, Шмит сматра да се "не ради о гледању уназад", већ да да се ради о
томе да се нешто слично не би поновило никада у будућности.

  

Оценио је да "има довољно времена да се о томе разговара".
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(Бета, РСЕ)
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